



Stevnsgade Basketball | Bestyrelsesmøde

Referat af bestyrelsesmøde 26. juni 2025

Inviteret	Troels Schønemann, Anna Carmen Thomsen, Steffen Kampp (ref.), Jakob Olrik, Loubna Tahri, Kasper Bech, Betty Tesfay, Sam Metivier, Mikkel Hoffery
Fraværende	
Tid og sted	Torsdag 26. juni 2025 19:00 - 21:15 i klublokalet, Nørrebrohallen
Dagsorden	Ønsker sendes til troels@stevnsgade.com i god tid
Pkt. 1	Bemærkninger til seneste referat
Referat	Seneste referat skulle godkendes i lyset af ny praksis med offentliggørelse på hjemmesiden. Personfølsomme oplysninger fremgår således ikke af referatet fremover. Det fremlagte referat gav ikke anledning til bemærkninger.
Pkt. 2	Sidste nyt fra det sportslige team v/ Carmen og Jakob
Referat	Trænerkabalens forud for den kommende sæson er stort set faldet på plads. Blot mangler én assistant coach på U15D, men vi er næsten i mål. Carmen og Jakob ønsker ikke at fortsætte i Sportsudvalget i den kommende sæson, men bliver på posten, indtil vi har et solidt alternativ. Carmen og Jakob foreslår endvidere, at vi lønner én person som sportschef 1-2 dage ugentligt, og at vi undersøger, om vi har budget til dette. Troels foreslår, at opgaven kan ligge i sekretariatet, hvor der er manpower og lønkroner i samarbejde med én fra bestyrelsen. Steffen har svært ved at se det for sig.
Beslutning	Intet besluttet, men økonomisk råderum i budgettet afsøges indtil næste møde.

Pkt. 3	Sidste nyt fra kontoret
<i>Referat</i>	● Vellykket sæsonafslutning, dog med for få børn. Vi gætter på, det var varmets skyld. Tak for hjælpen til de unge frivillige. Vi vil gerne have større tilslutning fra trænere og voksne frivillige. Det bliver lidt for skrøbeligt. ● Waqas' og Andys workshop i lørdags gik fint med 25 ud af 30 pladser besat. Det ligner et godt koncept. På lørdag er der planlagt én for de små, her har dog kun 9 tilmeldt sig indtil videre. ● Sidste træning med Idrætsprojektet i Mimersparken inden ferien. Vi genoptager efter ferien, men om det bliver Mimersparken eller Lundtoftegade, vides ikke. Andre indsatser igangsat hen over sommeren. ● Første SP-lokalnetværksmøde afholdt. Det tegner lovende. Vi arbejder på et "heat map" over, hvordan vi hver især dækker de udsatte byområder. ● Det er iværksat et samarbejde med Idrætsprojektet om at undervise vore JA'ere lige efter ferien. ● Vi er i gang med at planlægge efterårsferiecamp i samarbejde m. KK. ● Get2Sport vil gerne støtte CPH Mini Cup igen. ● Den forsøgsordning, vi har haft med en "socialtræner" er afsluttet. Holdet har haft stor gavn af forløbet. Rikke og Sam har evalueret med KK. Det har vi mulighed for at gentage en anden gang, skulle behovet melde sig. ● Vi har søgt et større beløb til "Projekt Fritidsjob". Vi afventer svar fra KK mhp. en uddybende snak. ● Projekt Demokraticafé: Loubna, Steffen og Rikke mødes og lægger konkrete planer. Bestyrelsen ønsker, at dette og andre større projekter forankres i det kommende projektudvalg. ● Rikke holder sommerferie 14. juli - 4. august.
<i>Beslutning</i>	Det besluttes at projekterne "Demokraticafé", "Fritidsjob" og andre kommende projekter med større økonomisk betydning forankres i det til enhver tid siddende projektudvalg.
Pkt. 4	Oprettelse af funding- og projektudvalg
<i>Baggrund</i>	Troels foreslår, at et velfungerende organ, der kan tilvejebringe eksterne ressourcer, allokere disse og overordnet styre økonomien på affødte projekter, skal etableres.

<i>Referat</i>	Udvalget skal • Afklare hvilke projekter, puljer og fonde m.m. der skal søges • Udarbejde projektplaner og rammer for tildelte projekter og midler • Overse igangværende projekter i forhold til målsætninger og økonomi • Sørge for relevant afrapportering til projektsponsor • Orientere Stevnsgade bestyrelse om igangværende aktiviteter Udvalget skal bestå af to medlemmer af sekretariatet og mindst ét bestyrelsesmedlem og mødes én gang om måneden.
<i>Beslutning</i>	Forslaget vedtages, og Loubna udpeges som bestyrelsens repræsentant i udvalget. Der skal udarbejdes en møderække med månedlige møder.
Pkt. 5	Status på udviklingsudvalg og udviklingsdage (strategi)
<i>Referat</i>	Punktet udgår - men vi tager et udviklingsmøde i august.
Pkt. 6	Status på arbejdet med hvordan en ny arbejds- og kompetencefordeling kan se ud i Sekretariatet
<i>Referat</i>	Troels og Jakobs arbejde er ikke færdigt og skal have en tur mere i tænkeboksen. Punktet tages op igen til næste møde.
Pkt. 7	Status på budget vedr. turneringsleder næste sæson
<i>Baggrund</i>	Vi skulle se, om vi havde luft i budgettet til at kunne lønne et menneske bare lidt for klubbens nok største (og vigtigste) enkeltstående opgave.
<i>Referat</i>	Det er ikke blevet kigget yderligere på det, til gengæld bliver Troels gerne som frivillig TL ét år mere, hvis han, som planen er lige nu, trækker sig som formand. Og ellers har vi en mulig kandidat til en lønnet post.
Pkt. 8	Samarbejde med BC Copenhagen, herunder morgentræning og camps.
<i>Referat</i>	Udgår, tages op igen næste gang
Pkt. 9	Status økonomi og budget v/ kasserer
<i>Referat</i>	Det er dejligt at se, at likviditeten lige så stille finder et godt, solidt leje efter afbetalingen af sidste gældsrate til KK. Ellers intet at bemærke.
Pkt. 10	Eksamenscase med H10-spiller

<i>Baggrund</i>	Videreført fra sidste møde
<i>Referat</i>	Det gik i sig selv igen. Interessen er forsvundet. Punktet afsluttes.
Pkt. 11	Workshop om forældresamarbejde
<i>Referat</i>	Nogen workshop bliver der ikke, men Sportsudvalget v/ Carmen og Jakob skriver ud til trænerne. Trænerne skal skrive tilbage med dato for sæsonstartsforældremøde. Endvidere lidt uden for punkt: Vi sætter et maks. på 22 børn til to trænere. Resten må vente på ventelisten. Er mere end 12 børn på ventelisten til et givent hold, skal trænerne bede forældrene bekræfte interessen
Pkt. 12	Beredskabsplan til indslusningshold
<i>Baggrund</i>	Formanden er meget imod, at der potentielt er børn, som vi ikke har plads til, og som dermed ikke kan spille basketball i Stevnsgade.
<i>Referat</i>	Punktet behandles summarisk, men Troels bringer sig selv i spil som en træner, der kan springe til i nødsituationer på et indslusningshold. Optimalt set bør der afsættes banetid til et sådant hold. Dette er dog svært pga. de kommunale regler for banetidsudnyttelse. Pointen i alt dette er, at vi skal gå meget langt for at sikre et tilbud i tilfælde af stor venteliste.
Pkt. 13	Status på klubdommere og dommerudvikling
<i>Referat</i>	Det går godt. Vi fik trænet de helt unge børnedommere op mod jul, og de øvrige unge dommere sidst på sæsonen. Det er svært at få fat på dem, men måske en Messenger-gruppe kan hjælpe på dette jf. dommerbords-crewet. Vores seniordommeruddannelse hænger måske en anelse, og vi skal være opmærksomme på Level 3-reglen.
Pkt. 14	Debriefing om Årsmødet 2025
<i>Referat</i>	Troels, Jakob og Kasper var afsted. Der var ikke den store begejstring at spore. Kasper havde dog hygget sig.
Pkt. 15	Generalforsamling 2025
<i>Referat</i>	Vi satser på at holde generalforsamling 28. august. Carmen Steffen, Betty og Sam er på valg og Mikkel skal konstitueres. Indkaldelsen skal sendes ud senest 7. august. I lyset af formandens varslede afgang vendes

	formandsemner. Flere gode forslag, men ingen umiddelbart positive tilkendegivelser. En enkelt af os lover dog at tænke godt over det.
Pkt. 16	Bøder til tekniske fejl, ulovlige spillere og udeblivelse
<i>Referat</i>	En længere tekst forfattet af Steffen blev fremlagt til vedtagelse. I korte træk er princippet, at spillere og trænere skal betale bøderne selv, da de dels er klubben uvedkommende, og den præventive og opdragende effekt vil gå fløjten, hvis de ikke gør det.
<i>Beslutning</i>	Teksten blev vedtaget og vil blive distribueret til trænere og lagt på hjemmesiden.
Pkt. 17	Basketballakademi
<i>Referat</i>	Egentlig ikke så meget nyt, men Jakob og Loubna er i tæt dialog. Der tales om et muligt samarbejde med Talata - ikke mindst, hvis de store piger kan blive en del af det. Om ikke andet som alliancehold.
Pkt. 18	Muligt samarbejde med Nørrebro Fysioterapi
<i>Referat</i>	Vi er tæt på en underskrift.
Pkt. 19	Status politisk arbejde
<i>Referat</i>	Nørrebro Lokaludvalg har lagt budgetønsker op til behandling i borgerrepræsentationen bl.a. med ønske om en udendørsbane. Fedt. Vingelodden er i spil med en hal. Vi skal ikke (aldrig!) opgive Den Røde Plads som hjemsted for en bane.
Pkt. 20	Evt.
<i>Referat</i>	Kasper savner nogle lidt federe og mere farvestrålende Stevnsgadetrøjer, så vi bedre kan repræsentere i bybilledet. Har talt med Sandberg om en fedhedsopgradering evt. i form af sæsontrøjer.